
          

MOTIE 

Stemming:
Voor: CDA, CU, FNP, GBA, GroenLinks, PvdA en PVV (18)
Tegen: FVD en raadslid De Vries (2)
De motie is aangenomen

Agendapunt: 6. Kadernota 2024-2027 

Onderwerp: Prioritering verbreden/aanpassen (naar beton) van schelpenpaden 

De raad van de gemeente Achtkarspelen bijeen op d.d. 13 juli 2023

Verzoekt het college:
1. Om met de federatie van Plaatselijk Belangen in overleg te gaan over de wens en noodzaak 

om bestaande schelpenpaden te verbreden en aan te passen naar betonpaden met als doel 
te komen tot een prioritering in de uitvoering. 

2. De raad in Q4 2023 te informeren over de resultaten van het overleg (inzicht in prioritering 
en tijdspad van uitvoering).

3. Op basis van prioritering in Q2-2024 voorstel uitvoering en aanvraag financiën.

En gaat over tot de orde van de dag.

Toelichting:
Op 3 november 2022 heeft de raad een motie aangenomen die het college vraagt om bij 
regulier onderhoud de bestaande fietspaden te verbreden en te verbeteren (van schelpen naar 
beton). In de motie roept de raad het college op om de meerkosten voor het verbreden en 
verbeteren in beeld te brengen en de raad hierover te informeren in Q2 2023.

Op 5 juli 2023 heeft het college de raad over deze meerkosten op de hoogte gesteld. 

Voor sommige fietspaden is verbreding een afbreuk van de charme van het fietspad, voor 
andere worden de kosten hoger omdat er grond aangekocht moet worden. Uit het overzicht van 
het college blijkt dat de meerkosten voor de bredere betonnen paden er niet om liegen 
(€1.361.000).

Deze niet onaanzienlijke meerkosten in combinatie met de financiële situatie waarin de 
gemeente nu verkeert noodzaken tot het maken van keuzes. We kunnen niet alle fietspaden in 
één keer aanpakken en misschien is dat ook niet in alle gevallen wenselijk. 
We kunnen wel gefaseerd starten als duidelijk is voor welke fietspaden verbreding en verharding 
het meest wenselijk is en om die reden prioriteit moeten krijgen. 

De motieven om te kiezen voor bredere en veiliger fietspaden zijn nog steeds dezelfde:
Achtkarspelen is de parel van de Wâlden als het gaat om mooie fietspaden. 
We juichen recreatie en toerisme toe en we vinden veilig fietsverkeer van scholieren en woon-
werk verkeer erg belangrijk.
Het gebruik van de fietspaden neemt toe en met name door het gebruik van elektrische fietsen 
en de daar aan gekoppelde hogere snelheden wordt het steeds onveiliger en gebeuren er meer 
ongelukken.

Jacob Hooghiemstra, GBA-Achtkarspelen
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